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מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

חברים ערב טוב. 

ברוכים הבאים למועצת העיר 24  

 

מר אלקבץ: 

ליאור, זה מועצה 22. 

 

מר שפירא-היו"ר: 

שנת 2024. תודה רבה. 

אני מבקש מכולם ללחוץ נוכחות בישיבה. 

 

מר אלקבץ: 

זה לא עובד. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

רועי, זה עובד, אתה בפנים כבר. 

נתן. הרב לוברט ונתן. 

 

מר שרעבי: 

ציפי, נוכחות בישיבה, תודה. 

התגעגעת לשמוע אותי? 

הרב לוברט. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

 OK ?אתם מסתדרים

אנחנו עוד מעט נתחיל את תהליך ההשבעה, אבל אני רוצה לנצל את ההזדמנות הזאת לברך, שליש מחברי 

המועצה הם חברי מועצה חדשים, אז ברוכים הבאים וברוכות הבאה. אני מקווה שתהיה להם קדנציה טובה, 

מועילה ומהנה.  וכל היתר. אני שמח לראות את כולכם, אז ברוכים הבאים. 

 

1. הצהרת אמונים של חברי המועצה לפי סעיף 24 א' לפקודת העיריות: 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אנחנו נתחיל עכשיו עם הליך ההשבעה. 

כל אחד מכם- יש לו את מה שצריך , את המלל שצריך על מנת להשביע. 
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אני אעשה את זה לפי הסדר. אני אתחיל, על מנת שתראו איך עושים את זה, זה לא כזה פרוצדורה גדולה, אני  

מבקש מכם לא לשנות את הטקסט , להגיד בדיוק מה שכתוב בטקסט. 

אני מתחיל: 

אני  ליאור שפירא מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

אחרי, אדוני  ראש העיר. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

אני  רון חולדאי מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

הבא אחריו, אסף. 

 

מר זמיר: 

אני אסף זמיר מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. איפה חן? 

 

גב' אריאלי: 

פה. 

אני חן אריאלי מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

גל. 

 

מר שרעבי: 

אני גל שרעבי דמאיו מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תן לחן בבקשה, מאחוריך. 

 

גב' קראוס שמחוני: 

אני  חן קראוס שמחוני מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 
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גיא.  

 

מר אבנר: 

אני  גיא דניאל אבנר מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. מאיה. 

 

גב' נורי: 

אני מאיה נורי מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה.  

מוטי. 

 

מר רייפ:  

אני מוטי רייפ מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

תעבירו את זה לאורנה בבקשה. 

 

גב' ברביבאי: 

אני אורנה ברביבאי מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

רועי. 

 

מר אלקבץ: 

אני רועי אלקבץ מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

נוי. 

מישהו יצלם אותך, נמתין. אין בעיה, ממתינים. 
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גב' אלראי שניצר:  

סמוך עלי. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

סומך. 

 

גב' אלראי שניצר: 

אני נוי אלראי שניצר מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

נתן. 

 

מר וולוך: 

אני נתן וולוך מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

למיטל בבקשה לתת את זה. 

 

מר רייפ: 

רגע מיטל, שנייה, אני רוצה לצלם אותך. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אני אמתין, כולנו נמתין, כולנו נמתין. 

הנה נוי מצלמת אותך. 

 

גב' להבי: 

אני מיטל מרים להבי מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה רבה. 

דייב. 

 

מר דישטניק: 

אני דייבי דישטניק מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 
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מר שפירא- יו"ר הישיבה:  

תודה רבה. 

נוח. 

 

מר עפרון: 

אני  נוח עפרון מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

הדס. 

 

גב' רגולסקי: 

אני הדס רגולסקי מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

רעות. 

 

גב' נגר: 

אני רעות נגר מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

דודו. 

 

מר לניאדו: 

אני דודו לניאדו מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה רבה. 

תעביר לציפי. 

 

גב' ברנד פרנק: 

אני ציפי ברנד פרנק מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 
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מר שפירא- יו"ר הישיבה:  

שחר. 

 

מר  לוי: 

אני שחר לוי מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

שלמה. 

 

מר פרץ: 

אני שלמה פרץ מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

אלחנן. 

 

מר זבולון: 

אני אלחנן זבולון מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

תעביר את זה אל הרב לוברט בבקשה. 

כבוד הרב. 

 

מר לוברט: 

אבל ראובן. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אני יודע שהוא. אני מבקש, אל תיתן לו. 

 

מר לוברט: 

זה מאמץ גדול, מאמץ גדול. 

אני  נפתלי לוברט מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה, כפי שעיריית 

תל-אביב עושה. 
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מר שפירא- יו"ר הישיבה:  

תודה. 

חיים. 

 

מר גורן: 

אני  חיים גורן מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אברהם. 

 

מר פורז: 

אני  אברהם פורז מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה רבה. 

ראובן. 

 

מר לדיאנסקי: 

אני  ראובן לדיאנסקי מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

תן את זה לאמיר בבקשה. 

 

מר בדראן: 

אני  אמיר בדראן מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

לשולה. 

 

גב' קשת: 

אני  שולה קשת מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 
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איתמר.  

 

מר אבנרי: 

אני  איתמר אבנרי מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה. 

ואחרון חביב, יובל. 

 

מר צלנר: 

אני יובל צלנר מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

יופי. 

תודה רבה. שיהיה בשעה טובה לכולם. 

 

2. דברי ראש העירייה: 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אדוני ראש העיר, דברי ראש העיר. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

שלום לכולם. 

שלום אורנה. 

 

גב' ברביבאי: 

שלום רב. מה שלומך אדוני. 

בהצלחה לך. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

תודה. אשתדל. 

גבירותיי ורבותיי, חברי וחברות המועצה, חלקכם אני לא מכיר, אכיר בקרוב. 
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חברי וחברות המועצה ה-22 הנכנסת, וחברי המועצה היוצאת, קהל נכבד, משפחות, חברים ושותפים לדרך. אני  

מבקש לברך את חברות וחברי המועצה החדשים שמצטרפים אלינו. ברכות גם למי שנבחר מחדש וממשיך 

איתנו. וכמובן תודות ואיחולי הצלחה לאלה שאנחנו נפרדים מהם. 

אני פותח את ישיבת המועצה כראש העיר בפעם השישית. אני עושה את זאת בחרדת קודש ובהתרגשות כאילו 

זו הייתה הפעם הראשונה. בקדנציה הזו לראשונה אוכל לומר ששירתי בעירייה יותר  מאשר בחיל האוויר. 

מבחינתי זה לא רק חשבון פשוט, זו אמירה מהותית: כי העיר תל אביב-יפו היא אהבת חיי, וראש עיריית תל 

אביב-יפו הוא תפקיד חיי. אני בהחלט מכיר בגודל המשימה ובעוצמת המחויבות והאחריות כלפי הציבור שבחר 

לשוב ולתת את אמונו בדרך שהובלנו לאורך שנים. האמון הזה מעולם לא היה מובן  בעיני. הוא תמיד היה 

פיקדון עבורי, וכך הוא יהיה בפעם הזאת ביתר שאת. 

עם סיום הבחירות אני רוצה להודות לצוות המיומן שניהל אותן, ובראשו ליו"ר ועדת הבחירות, כבוד השופטת 

בדימוס ורדה אלשיך, שמובילה את הוועדה בבטחה ואחריות זאת הפעם השנייה. מערכת הבחירות המאתגרת 

הזאת נוהלה בצורה יעילה, אחראית ומקצועית, וזאת מול חוסר ודאות גדול ושינויים תכופים, כולל הארכת 

זמן. כל העוסקים במלאכה ראויים לתודה והוקרה על ההתמודדות מול המשברים השונים שנוצרו בצוק 

העיתים, מלאכה שהביאה לתוצאה מרשימה של יום הבחירות שהתנהל כסדרו. 

גם התושבים שלנו, תושבי תל אביב-יפו ראויים להערכה. למרות הימים המורכבים, תושבים רבים לא ויתרו 

על ההזדמנות להצביע, ושמרו על זכותם להשתתף בהליך הדמוקרטי. באופן זה, נוכחנו שוב בהתגשמות רצון 

הבוחר, הבא לידי ביטוי במגוון המיוצג במועצה הזאת. 

מועצת העיר הנבחרת שלנו משקפת בצורה די מדויקת את פניה הרבים של תל אביב-יפו. אם תביטו לרגע על 

חברי המועצה שסביבכם, תגלו שפניה של העיר הם פניה של המדינה כולה , של החברה הישראלית. פסיפס 

מגוון ויפה של נשים וגברים, חילוניים ודתיים וחרדים, צעירים ומבוגרים, מכל חלקי העיר, בני דתות ועדות 

שונות ומרקעים שונים.  

יש לנו, כנבחרי ציבור,  ללמוד מכוונות מצביעינו, שבחרו להרכיב מועצה מגוונת ורבת פנים כל כך, מבחירתם 

לייצג את מכלול תפיסות העולם והזרמים הקיימים בעיר שלנו. האחדות, האחריות והשותפות המכבדת שאנחנו 

מפגינים בניהולה של העיר מייצרים לה בסיס יציב של הסכמות ומחזקות את תפיסת העולם המכילה, 

השוויונית והמתקדמת של תל אביב יפו. 

בחודשים האחרונים שבנו ונוכחנו, עד כמה העירייה והעיר הם מגדלור ערכי ומנהיגותי למדינת ישראל כולה, 

וכן, גם בתרבות הארגונית ובמעשים של ממש. מול חידלון ממשלתי, של מענה חסר וחלקי לצרכים הבסיסיים 

ביותר של אזרחי המדינה, בלטה העיר שלנו או העירייה שלנו בתפקודה.  אבל גם אזרחינו שהתנדבו, אזרחי 

תל-אביב יפו שהתנדבו ועשו עבודה מדהימה. 
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אחרי השבעה באוקטובר החלטנו לראות מיד במפונים, המתפנים, משפחות החטופים ואת תושבי קיבוץ רעים  

כתושבי העיר לכל עניין ודבר . השקענו משאבים אדירים בתחום החירום והמיגון כדי לחזק את תחושת 

הביטחון האישי של תושבינו ככל הניתן. הבנו, כי אנשי המילואים ובני משפחותיהם, וכך גם הפצועים ובני 

משפחותיהם, דורשים מאיתנו יחס מיוחד כדי להקל על האתגרים שניצבים בפניהם, כך גם פעלנו.  

חשוב לומר, שכל ההחלטות שמניתי לעיל התקבלו בתמיכה פה אחד של חברי המועצה היוצאת. מועצת העיר 

תל אביב-יפו הוכיחה שוב כי אפילו שסביב השולחן יושבים בעלי דעות שונות, בהחלטות החשובות והעקרוניות 

הם יודעים לדון ולהחליט, להסכים ולשתף, והכל מתוך מבט ענייני במטרה הבסיסית שמשותפת לכולנו. זו 

מסורת שקיימת זה עשרות שנים במועצה מכובדת זו, והיא התקיימה ביתר שאת בתקופת המלחמה. אנחנו, 

לפחות מבחינתי, מתעתדים להמשיך ולקחת אחריות, להמשיך ולסייע לתושבינו ולתושבי מדינת ישראל, 

עתידים להמשיך ולחזק את המערך הארגוני, התרבות הארגונית של העירייה שלנו, להמשיך ולקחת אחריות 

ולתת שירותים נרחבים לתושבי העיר ולמפונים המתארחים בה.  

וכמובילי העיר העברית הראשונה יש לנו את האחריות לא רק בדאגה לצרכי תושבינו, אלא גם את הראיה 

הכוללת המשרתת את אזרחי המדינה כולם. כולם צריכים את תל-אביב. 

הצהרת האמונים שנשאנו כולנו היום מעל הדוכן, איננה רק צורך של חוק – היא גם סמן ערכי. אנחנו מחוייבים 

להמשיך ולדאוג לצרכיהם של תושבי העיר, ולא רק של בוחרינו הישירים. אנחנו מחויבים להמשיך לדאוג 

לעתידה של העיר ולרווחתם של תושביה, היום וגם מחר, כפי שעשינו בעבר. אנחנו מחוייבים להמשיך ולפעול 

מתוך בסיס רחב של הסכמה ושיתוף פעולה, ולייצג את מגוון הקולות של תושבי העיר שלנו. 

מתוך כך, אני סבור שיש חשיבות רבה למעורבות שלכן ושלכם, כנבחרות ונבחרי ציבור. אתם צריכים להיות 

השותפים בהסכמות בניהולה של העיר. גם הפעם, נמשיך ונשאף לשלב את כלל הסיעות והדעות שירצו לקחת 

חלק בניהולה של העיר ולהיות נאמנים לערכיה. על רקע השיח הפוליטי הקשה והמפלג שמאפיין את הפוליטיקה 

הישראלית בשנים האחרונות, עוד יותר חשוב לנו מבעבר להציג אלטרנטיבה תל אביבית – אלטרנטיבה של שיח, 

שיתוף ואחדות. לא תמיד זה פשוט, לא תמיד אנחנו מצליחים לגשר, אבל נמשיך ונעשה ככל יכולתנו כדי שכל 

הקולות והדעות ימשיכו ויישמעו, ושנציגי כל הקהילות בעיר ישבו יחד על מנת להמשיך ולשמור על צביונה 

המגוון, המכיל והמיוחד של תל אביב-יפו. 

במועצה זו שותפות היא לא פשרה שמשמעותה ויתור על ערכים. שותפות היא ערך בפני עצמו והתנאי הבסיסי 

לשותפות זו הוא הסכמה על ערכיה של העיר תל אביב-יפו: דמוקרטיה, סובלנות, שוויון, בית לכל מיעוט, עיר 

של תרבות, מחקר ומדע, עיר עולם, בין-לאומית המתכתבת עם העולם הרחב. 

אסור לנו לשכוח שיש לנו בידיים עוצמה רבה ואחריות כבדה. ההשפעה של השלטון המקומי על חיי היומיום 

של התושבים היא אדירה, ותפקידנו הוא להנהיג ולנווט, להחליט ולתעדף משאבים, כדי שנגשים את הייעוד 

הבסיסי של תפקידינו – לקיים ולהצמיח ולשפר את איכות חיי התושבים של תל אביב-יפו. 
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עבודה משותפת ופורייה של המועצה תוביל לכך שתל אביב-יפו של שנת 2028 תהיה מקום טוב יותר לחיות בו,  

יותר מאשר אי פעם.  

כולנו מאוחדים במשימה הזאת,  כך אני מקווה, לשמור על תל אביב כתל אביב, העיר שלנו, על ערכיה וגם על 

השירות שניתן בה לכל אזרח ומבקר.  

אני רוצה להזכיר, כי אסור לשכוח,  שיש לנו משימה נוספת וחשובה, שעדיין אנחנו מצווים עליה, והיא המפונים, 

וקיבוץ רעים שמתארחים אצלנו,  ומשפחות החטופים, ואת כולם אנחנו רואים בהם כתושבי העיר שלנו, 

שנמשיך לטפל בהם עד שיוכלו לחזור בביטחון לבתיהם. 

ורגע לפני סיום אני רוצה לציין את עובדי העירייה, שהתגלו במיטבם בתקופת המלחמה, והפגינו מוטיבציה 

ומקצוענות ויכולות שזכו וזוכות להערכה רבה מאוד מצד כל מי שהיה פה בעיר הזאת או קיבל ממנה שירות 

במהלך המלחמה. 

חברי וחברות, חברי המועצה, ש"י עגנון כתב כך: "עיר שכזאת, אחי ורעי, לא ראיתם אפילו בחלום. מהלכים 

אתם ברחובותיה ואין אתם יודעים על מה להשתומם תחילה ועל מה להשתומם בסוף." אני מאחל לכולנו 

קדנציה פורייה, משמעותית ומוצלחת, בה נזכה לממש באופן מיטבי את המנדט שקיבלנו מהבוחרים על מנת 

להמשיך ולשמור על תל אביב יפו הפלאית ומעוררת ההשתוממות שמתאר עגנון, להמשיך לפתחה ולקדמה, כך 

שנחזור אליהם בעוד חמש שנים , כפי שאמרתי, עם תל אביב-יפו שהיא טובה יותר ומתקדמת יותר, והכול 

לטובת שיפור חיי היומיום של תושבינו.  

ואסור לשכוח שוב! שכולנו מייחלים לשובם של החטופות וחטופים בשלום לביתם ולימים שקטים יותר. 

בהצלחה ותודה רבה לכולנו. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה רבה אדוני ראש העיר. 

מחיאות כפיים 

 

3. בחירת סגנים לראש עירייה וקבלת אישור המועצה לאצילת סמכויות מראש העירייה 

לסגניו: 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

ואנחנו עוברים במעבר חד לסעיף ראשון על סדר היום: 

בחירת סגנים לראש העירייה. 

גזבר העירייה, גילצר. 
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מר גילצר:  

ערב טוב אדוני ראש העירייה, יו"ר המועצה, חברות וחברי מועצה נכבדים, חדשים וותיקים. 

היום מובאים לאישור חמישה סגנים וסגניות לראש העירייה. 

כמקובל, אני אציג כאן ואצהיר על עלויות השכר, כמקובל בחוק. 

מכיוון שהתצהירים הם אחידים לכולם אני רק אזכיר את השמות , ואקרא את התצהיר פעם אחת. 

אז כמובן מדובר בחבר המועצה ליאור שפירא. 

בחבר המועצה אסף זמיר. 

בחברת המועצה חן אריאלי. 

בחבר המועצה אלחנן זבולון. 

ובחברת המועצה מיטל להבי. 

אומדן  העלות השנתית של העסקת סגן ראש עירייה בשכר, של כל אחד ואחת מהחמישה, אשר אמור 

להתמנות בישיבה, מסתכם בכ-855,000 שח' לשנה, כולל עלות אחזקת רכב צמוד. בהתאם וכנגזרת מכך-

האומדן החודשי עומד על כ-71,000 שח'. 

ההוצאה מתוקצבת בתקציב העירייה לשנת 2024. למען הדיוק, תקציב העירייה ב-2024 מתחלק לשניים. 

אנחנו כרגע נמצאים בתקציב המשכי, הרי התקציב הקבוע טרם אושר, והוא מתוכנן להיות מאושר גם 

בתקציב הקבוע שיאושר בבוא העת על ידי כב' המועצה. 

לעירייה יכולת כספית מלאה לעבוד בהתחייבויות שנגזרות מהחלטות אלה של מינוי הסגנים, ולטווח הנדרש. 

אני מאחל הצלחה רבה לסגניות ולסגנים שייבחרו בישיבה  , ולשיתוף פעולה מלא לטובת העיר ותושביה. 

תודה רבה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה רבה לגזבר העירייה. 

היועץ המשפטי לעירייה. 

 

עו"ד סלמן: 

ערב טוב. 

אני מצטרף כמובן לברכות של הגזבר, לכולם. 

לקראת ההצבעה על מינוי הסגנים המוצעים שהגזבר פרט, ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים מס' 4/2017, 

אבקש לחוות את דעתי לפיה אין מניעה משפטית למינויים האמורים ואין במינויים אלה סטייה מהוראות 

חוק או סטייה מנוהל. כמו כן, הריני לאשר כי הצעת ההחלטה על המינויים כוללת אצילת סמכויות כדין 

לחברי המועצה הנ"ל ומשכך ניתן  למנותם לסגני ראש העיר בשכר. 

לעניין עיסוק נוסף, אציין כי לחבר המועצה ליאור שפירא משרד עו"ד והוא אף מכהן בתפקיד בלשכת עורכי 

הדין אך זאת ללא תמורה. 

חבר המועצה שפירא מסר, כי יחדל מעיסוקו במשרד עוה"ד בתוך 6 חודשים לתחילת כהונתו, וזאת בהתאם 

לסעיף 15ג' לחוק הרשויות המקומיות. 
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בכפוף לאמור, ושעה שמתקיימים בענייננו הוראות סעיף 15ב)ג( לחוק לעניין כהונה במקרה של עיסוק נוסף- 

הרי  שאין בעיסוק פגיעה בכבוד הרשות, במעמדו או בקיום חובותיו, אין חשש לניצול לרעה או השגת יתרון 

לא הוגן או חשש לניגוד עניינים, בפרט שעה שחבר המועצה שפירא חתם כבר על הסדר ניגוד עניינים-הרי 

שאין מניעה למנותו כסגן ראש עירייה. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

תודה רבה ליועץ המשפטי. 

אנחנו מפצלים את ההצבעה לסגנים בהתאם לסעיף 14 ובהתאם לסעיף 15. 

אנחנו עכשיו מתחילים עם הצבעה בהתאם לסעיף 14. 

ואני רוצה להוסיף לפרוטוקול ולהזמנה שלכם כי חבר המועצה אסף זמיר, שמתמנה בהתאם לסעיף 14, הוא 

סגן ומ"מ ראשון. 

לכן חברים, נוכחות בהצבעה ולהצביע בבקשה. 

 

מר לדיאנסקי: 

14 זה ממלא מקום. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

כן. 

נוכחות בהצבעה ולהצביע. 

 

מר שרעבי: 

אדוני ראש העירייה. 

מיטל. 

גיא, רק רגע בבקשה. 

 

מר רייפ: 

איפה אופירה שתגיד לי מה להצביע. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

באמת, שאלה טובה מאוד. 

בסדר? 

אפשר לסיים את ההצבעה בבקשה. 

21 בעד 

8 נגד 

ו-2 נמנעים. 
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ה צ ב ע ה  

בעד-21 חברי מועצה 

נגד - 8 חברי מועצה 

נמנעים-2 חברי מועצה. 

תודה רבה. 

ברכות, אסף. 

 

מחיאות כפיים. 

 

החלטה: בחירת סגנים לראש עירייה וקבלת אישור המועצה לאצילת סמכויות מראש העירייה לסגניו-  

מ א ו ש ר 

המועצה החליטה ברוב של 21 קול, בתוקף סמכותה לפי סעיפים  14 ו- 17 לחוק הרשויות המקומיות 

)בחירת ראש רשות וסגניו וכהונתם(, התשל"ה -1975, לבחור: 

 

1. בחבר המועצה אסף זמיר לסגן בשכר ומ"מ ראשון לראש העירייה, ולאשר את אצילת סמכויות ראש 

העירייה לאסף זמיר בתחומים: תכנון, ארגון ואסטרטגיה עירונית.   

 

2. בחבר המועצה ליאור שפירא לסגן בשכר ומ"מ לראש העירייה, ולאשר את אצילת סמכויות ראש 

העירייה לליאור שפירא בתחומים: הפיתוח העירוני והספורט.   

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אנחנו עוברים עכשיו לבחירת סגנים בהתאם לסעיף 15. 

אני מבקש לתקן  כאן, גם לפרוטוקול: 

חברת המועצה חן אריאלי- האצלת הסמכות בתחום התרבות. 

וחבר המועצה אלחנן זבולון- תקופת הינוי הוא ל-28 חודש, עד יוני 2026. 

נוכחות בהצבעה ולהצביע בבקשה. 

בסדר? כולם גמרו? 

לנעול את ההצבעה בבקשה, לסיים את ההצבעה. 

20 בעד 

10 נגד 

ו-1 נמנע 

ה צ ב ע ה 

בעד- 20 חברי מועצה 

נגד – 10 חברי מועצה 

נמנע-1 חבר מועצה. 
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ברכות לסגנים החדשים.  

תודה רבה. 

מחיאות כפיים 

 

החלטה: בחירת סגנים לראש עירייה וקבלת אישור המועצה לאצילת סמכויות מראש העירייה לסגניו –  

מ א ו ש ר 

 

המועצה החליטה ברוב של 20 קול, בתוקף סמכותה לפי סעיפים 15 ו- 17 לחוק הרשויות המקומיות )בחירת 

ראש רשות וסגניו וכהונתם(, התשל"ה -1975, לבחור: 

1. בחברת המועצה חן אריאלי לסגנית בשכר לראש העירייה, ולאשר את אצילת סמכויות ראש העירייה 

לחן אריאלי בתחום התרבות. המינוי הוא לתקופה של 28 חודשים )עד יוני 2026(.  

2. בחברת המועצה מיטל להבי לסגנית בשכר לראש העירייה, ולאשר את אצילת סמכויות ראש העירייה 

למיטל להבי בתחומים: תחבורה, בטיחות בדרכים והקהילה הגאה.   

3. בחבר המועצה אלחנן זבולון לסגן בשכר לראש העירייה, ולאשר את אצילת סמכויות ראש העירייה 

לאלחנן זבולון בתחום התשתיות. המינוי הוא לתקופה של 28 חודשים )עד יוני 2026(.  

 

 

4. מינוי חברי מועצה לוועדת הכספים ולוועדת המכרזים: 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

עוברים לסעיף הבא, מינוי חברי המועצה לוועדת הכספים ולוועדת המכרזים. 

 

קריאה: 

מה לגבי מיטל? 

 

מר זמיר: 

היא מונתה ולא היו אצלה שינוים. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

היא מונתה. לא היו שינויים. 

שנינו לא היו שינויים. 

מיטל, לא היו תיקונים במקרה שלך, במקרה קלענו בול. אגב, גם במקרה שלי לא היו תיקונים, גם אצל אסף. 

 

מר לדיאנסקי: 

ליאור, אם לא, החודש הבא, מה קרה? פחות חודש משכורת. 
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מר שפירא- יו"ר הישיבה:  

אז מזל טוב מיטל, אם היה ספק. 

אני מקווה שהצבעת טוב בעניין שלך. 

מחיאות כפיים 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

ועכשיו אנחנו עוברים למינויים לחברי המועצה לוועדת כספים ולוועדת מכרזים. 

כאן אין לי הערות, נוכחות בהצבעה ולהצביע בבקשה. 

 

מר שרעבי: 

חן. 

אסף, תצביע בבקשה. 

ליאור. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אפשר לסיים את ההצבעה. 

23 בעד 

8 נגד 

אין נמנעים. 

ה צ ב ע ה 

בעד- 23 חברי מועצה 

נגד -8 חברי מועצה 

נמנעים-אין 

 

החלטה: מינוי חברי מועצה לוועדת הכספים ולוועדת המכרזים - מ א ו ש ר 

 

המועצה החליטה בתוקף סמכותה לפי סעיפים 149 ו – 165 לפקודת העיריות לבחור בוועדת כספים, בהרכב 

הבא: 

1. רון חולדאי )תא 1(- יו"ר 

2. אסף זמיר )תא 1( 

3. דייבי דישטניק )מר"צ( 

4. אלחנן זבולון )ש"ס( 

5. חיים גורן )מאמינים( 

6. אברהם פורז )חילונים ירוקים( 
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המועצה החליטה בתוקף סמכותה לפי סעיפים 148 ו – 165 לפקודת העיריות לבחור בוועדת מכרזים, בהרכב  

הבא: 

1. דייבי דישטניק )מר"צ( – יו"ר, מ"מ ליאור שפירא )תא1( 

2. נוי אלראי שניצר )יש עתיד( 

3. אמיר בדראן )כולנו העיר( 

4. חן קראוס )צעירים( 

5. יובל צלנר )תקוה חדשה( 

 

 

5. מינוי יו"ר ועדה מקומית וחברי מועצה לוועדת המשנה לתכנון ובנייה: 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

לסעיף הבא. 

חברים, אנחנו עכשיו שינינו כובע, ועכשיו אנחנו חברי המליאה. אנחנו לא מועצה, אנחנו מליאה. 

 

עו"ד סלמן: 

מליאת הוועדה המקומית. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

מי שמרגיש שהוא לא יכול להצביע מסיבה כלשהי-אז שלא יצביע. 

גם כאן יש לי תיקון, במקום ראובן לדיאנסקי ימונה דייב לכל הקדנציה. 

 

מר לדיאנסקי: 

למה לא אמרת לי? 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אתה ביקשת. 

 

מר לדיאנסקי: 

לא, לא ביקשתי. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אז נתקן, נתקן. 

אתה לא מצביע? אתה מצביע? לא משנה. בקיצור, נוכחות בהצבעה ולהצביע. 
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מר זמיר:  

למה שמישהו לא יוכל להצביע? 

 

עו"ד סלמן: 

לא לא, כולם יכולים להצביע. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

לסיים את ההצבעה. 

21 בעד 

9 נגד 

ואין נמנעים. 

ה צ ב ע ה 

בעד- 21 חברי מועצה 

נגד -9 חברי מועצה 

נמנעים-אין 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

לפני שאני מגיע לסעיף הבא, אתם ראיתם שהיו תיקונים, וכנראה שגם כאן היה לי איזשהו פספוס, אנחנו 

נתקן בישיבה הבאה אם יש פספוסים שעשיתי בסדר היום שנשלח. 

 

החלטה: מינוי יו"ר ועדה מקומית וחברי מועצה לוועדת המשנה לתכנון ובנייה- מ א ו ש ר 

 

המועצה החליטה בתוקף שבתה כוועדה מקומית לתכנון ובניה, למנות את חבר המועצה ליאור שפירא ליו"ר 

הוועדה המקומית לתכנון ובניה ואת חבר המועצה אלחנן זבולון לממלא מקומו.    

וכן, בתוקף סמכותה לפי סעיף 18 )ה(  ו- 48 א' לחוק התכנון והבנייה, תשכ"ה- 1965 ,לבחור בחברי 

המועצה הבאים כחברי  וועדת המשנה לתכנון ובנייה וכממלאי מקום בה: 

 
             ליאור שפירא )תא 1( – יו"ר, מ"מ חן אריאלי )תא 1( אלחנן זבולון )ש"ס( 

1. חן אריאלי )תא 1(, מ"מ אסף זמיר, גל שרעבי )תא 1( חן קראוס )צעירים( 

2. מאיה נורי )תא 1(, מ"מ אסף זמיר, גל שרעבי )תא 1( חן קראוס )צעירים( 

3. אורנה ברביבאי )יש עתיד(, מ"מ רועי אלקבץ )יש עתיד( 

4. גיא דניאל אבנר )יש עתיד( 

5. מיטל להבי )מר"צ( 

6. אמיר בדראן )כולנו העיר( 

7. אלחנן זבולון )ש"ס( 

8. דייבי דישטניק )מר"צ( 
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9. חיים גורן )מאמינים( )רוטציה – יוחלף במחצית הקדנציה(   

10. דודו לניאדו )ליכוד( 

 

6. מועדי ישיבות המועצה העשרים ושתיים: 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

בכל מקרה, אנחנו מבקשים עכשיו לשנות את מועדי ישיבת המועצה. 

כאן אני חייב להגיד לכם, זה חשוב שאנחנו נהיה פה אחד, כי במידה שאנחנו לא פה אחד אנחנו לא יכולים 

לשנות.  

בהתאם לנוהג שקיים תמיד ומזה שנים, לחברי המועצה לא נוח לנהל את הישיבות ביום ראשון, כי אי אפשר 

לקרוא את החומר ולקבל, ולכן אנחנו שינינו את זה, בהנחה שתהיה הסכמה של כולם, כפי  שהיה תמיד, ליום 

שני בשעה 18.00. 

אז שימו לב, אם מישהו נמנע או מתנגד זה לא עובר. 

נוכחות בהצבעה ולהצביע בבקשה. 

 

גב' להבי: 

באיזה יום? 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

כרגיל. 

 

עו"ד סלמן: 

יום שני, היום הרגיל. 

 

מר רייפ: 

זה נשאר ביום שני? 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

היום הרגיל, חוזרים ליום הרגיל. אבל זה צריך להיות פה אחד. 

 

מר שרעבי: 

רועי. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

יובל, אתה מתנגד?  
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מר צלנר:  

כן. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

 .OK

 

גב' להבי: 

תציע מה אתה רוצה יובל? 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

 .OK.לא, זה לא רוצה, זה על פי חוק. אז אם הוא מתנגד זה נשאר על פי חוק

 

מר שרעבי: 

חכה רגע, חכה רגע. 

 

גב' להבי: 

גם רועי לא הצביע. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אתה גם לא? אז שלא יתאמץ. אתה גם מתנגד לזה? 

 

מר אלקבץ: 

לא. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

אתה לא  הצבעת על זה. 

 

מר אלקבץ: 

זה לא עובד. 

 

מר זמיר: 

תגיד ליאור, מהחודש הבא אפשר לשנות את זה? נכון? 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

כן. 
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מר זמיר:  

זה פעם אחת. אז לא צריך לבקש. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

 .OK

הוא נשאר בעמדתו? 

 

קריאה: 

כן. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

OK, אני מתנצל, הדבר לא עבר. 

זה צריך פה אחד, נכון? 

מה שהייעוץ המשפטי יגיד. 

 

קריאה: 

לא חייבים יום שני. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

זה מה שעשו תמיד. 

חברים, עד שהייעוץ המשפטי  יבדוק האם באמת נדרש פה אחד, כמו שחשבתי , אני כבר אעדכן אתכם 

שבמהלך חודש אפריל אנחנו נקיים יותר מישיבת מועצה אחת. יש המון דברים שהתעכבו בגלל הבחירות, 

ובקנה, וגורמי המקצוע בעירייה מבקשים שנעביר אותם. 

 

עו"ד סלמן: 

ליאור, האמת היא שאנחנו לא רואים שזה פה אחד. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

לא צריך? 

 

עו"ד סלמן: 

לא. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

OK, מצוין. 

אתה סגור על כך? 
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עו"ד סלמן: 

רק לגבי יום מנוחה השבועי. 

לא, לא צריך פה אחד. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

 .OK

אז אם כך, הייעוץ  המשפטי אומר שלא צריך פה אחד, אז ההצבעה הסתיימה. 

תסיים את ההצבעה. 

 

גב' קשת: 

רגע, מה? 

 

קריאה: 

שני ב-18.00. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

כרגיל, שני ב-18.00. 

 

גב' קשת: 

אני רוצה לשמוע את דברי ההסבר, מה אומר החוק. 

וגם הייתי רוצה להבין, ליאור, אם יש אפשרות, כדי שחברנו יובל צלנר כן ישתתף, ויש לו סיבות אישיות 

מספיק טובות שהוא לא יכול ביום שני, אם אפשר בכל זאת לבדוק יום אחר. 

אלה שני הדברים שאני רוצה. 

 

מר שרעבי: 

הרוב קובע. 

 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

 .OK .שולה, צלנר הוא גם עו"ד, הוא לא צריך שתייצגי אותו, הוא יכול לשאול לבד

אז בואי. 

יסביר לך עכשיו היועץ המשפטי לשאלתך ולא לעניין צלנר. 

 

גב' קשת: 

אני  מבקשת לדעת מה זה אומר הרוב, ומה אומר החוק. 
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מר שפירא- יו"ר הישיבה: 

הוא יסביר עכשיו. 

 

עו"ד סלמן: 

לפי החוק , אין קביעה שאי אפשר לקבל בהחלטה לשנות את ישיבת המועצה ברוב. הסייג היחיד זה אם 

רוצים שזה יהיה ביום המנוחה השבועי או בערב יום המנוחה השבועי של חבר מחברי המועצה, אז צריך 

הסכמה פה אחד. 

בסדר? 

אני אומר, אם היינו רוצים לעשות את זה ביום חמישי בערב, שזה ערב יום המנוחה השבועי של בני העדה 

המוסלמית, אז היינו צריכים הסכמה פה אחד. זה מה שהסעיף אומר. 

 

מר שפירא- יו"ר הישיבה 

וחוץ מזה שולה, אם תמצאי כזה, אני ממנה אותך לבדוק בין כל חברי המועצה, ואם תמצאי יום כזה תביאי 

את זה  ונדון בזה, ונשנה את זה. בסדר? תודה רבה. 

 

ה צ ב ע ה 

בעד- 30 חברי מועצה 

נגד -1 חבר מועצה 

נמנעים-אין 

 

 

החלטה: מועדי ישיבות המועצה העשרים ושתיים- מ א ו ש ר. 

 

המועצה החליטה בהתאם לסעיף 6 לתוספת השנייה בפקודת העיריות לקבוע, כי ישיבות המועצה יתקיימו 

ביום ב'. 

 

 

מר שפירא - יו"ר הישיבה: 

חברים, תודה רבה. 

אני נועל את הישיבה.  

תודה רבה לכולם. 

ובשעה טובה. 

 

 
 
 




